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مدیر شبکه نسیم با اشاره به اینکه سریال های 
سروش صحت بازپخش می شود بیان کرد که 
او ممنوع الکار نیست. محمدرضا خوشرو مدیر 
شبکه نسیم در نشست مدیران این شبکه که 
در اداره کل روابط عمومی صداوسیما برگزار شد 
در سخنانی درباره برنامه های جدید این شبکه 
اظهارکرد: در حوزه طراحی برندهای جدید این 
راهبرد مدنظر است که با رویکرد محتوایی تر به 
برنامه ها بپردازیم ما قائل به سرگرمی فقط برای 
سرگرمی نیستیم. بلکه سرگرمی باید محتوایی 
هم عرضه کند. وی ادامه داد: ما چندین برند را 
در دستور کار قرار دادیم که به مرور یک به یک را 
روی آنتن می بینیم. از جمله برنامه هایی که زودتر 
روی آنتن می روند »طنزستان« است که با کمک 
استان ها شکل گرفته است. خوشرو تصریح کرد: 
آیتم های طنز نمایشی هم داریم، »جواهرسرخ« 
به زودی به آنتن می رسد. مسابقه های محتوایی 
داریم که بازطراحی برای برخی مسابقه ها انجام 

می شود. 
 ساختفصلجدید»کودکشو«

مرتضی جاسبی مدیر گروه تولید شبکه هم 
در ادامه از ساخت فصل جدید »کودک شو« 
خبر داد. خوشرو در ادامه درباره توقف برنامه 
»کتاب باز« عنوان کرد: »کتاب باز« یکی از 
سرمایه های سازمان است و حتما حفظ می شود. 
برخی از رسانه ها کمی عجله دارند. هر برنامه ای 
چالش هایی دارد. چالش هایی پیش روی تهمتن 
هم وجود دارد که علاوه بر اینکه برنامه خوب و 
جذاب است اما چالش هم دارد. آن برنامه هم 
همین طور است چند نکته دارد که تاکنون 
۲۵۰ قسمت از آن پخش شده و خستگی زیاد 
داشته است، برخی از عوامل هم سر کار دیگر 
هستند. ما هم نکاتی داریم، باید نگاه هایی به آن 

در فرم و محتوا اضافه شود و سازمان هم درگیر 
تحولات است. وی اضافه کرد: قبول داریم این 
فاصله بیش از یکسال شده است اما برنامه های 
دیگر مثل خندوانه هم به وقفه های طولانی 
خورده اند. ولی نمی خواهیم برنامه آسیب ببیند، 
خیلی پیگیریم که به جمع بندی قاطع برسیم، 
در این حوزه برنامه های دیگری هم داریم. مدیر 
شبکه نسیم در پاسخ به سوالی درباره سروش 
صحت و ممنوع الکاری وی تصریح کرد: ایشان 
که ممنوع الکار نیستند در فضای رسانه ای کار 
می کنند، در شبکه تماشا اسفندماه سریالی از 
او را پخش کردیم. اما بحث خود برنامه است که 
چطور می تواند اهداف را محقق کند. خوشرو 
درباره برنامه »تهمتن« نیز یادآور شد: قرارداد 
این برنامه تمام شده است. مالک آن لوکیشن هم 
می خواهد کار دیگری داشته باشد قراردادهایی را 
با نمایشگاه ها بسته اند و هنوز نتوانسته ایم برای 
فصل دوم برنامه قرارداد ببندیم. جاسبی در ادامه 
درباره دیگر برنامه ها تصریح کرد: بعداز دهه اول 
محرم برنامه های جدیدی را داریم از جمله برنامه 
»آب وآتش« که در دهه سوم مرداد می توانیم 
روی آنتن ببینیم. سری جدید مسابقه »هوش 
برتر« هم به آنتن می رسد. سعی داریم در این 

باره زمانی ۲۰ مرداد تا پایان شهریور در عین 
اینکه فضای ماه صفر حفظ شود برنامه هایی را هم 
روی آنتن داشته باشیم. امیرعباس اشرف مدیر 
تأمین برنامه شبکه نسیم در ادامه درباره پرهیز 
از موازی کاری با دیگر شبکه ها گفت: فیدبک و 
بازخوردی که از مخاطب گرفته می شود، شبکه و 
کنداکتور ما خیلی فشرده است و فقط می توانیم 
گزیده ها و بخش هایی از یک فیلم و سریال را 

پخش کنیم که خاطره انگیز باشد.
 تذکربهخطاها

فضای مجازی  مدیریت  درباره  خوشرو 
اظهارکرد: بخشی از این فضای وایرالی به 
جذابیت آثار مربوط می شود. از منظر حاکمیت، 
فضای مجازی پروتکل ها و محدودیت های خود را 
دارد که ما هم به آنها می پردازیم. نظارتی هست، 
کنترل می شود و اگر خطایی باشد تذکر داده 
می شود و اینها به این دلیل است که برنامه های 
شبکه عمدتا توسط افراد خارج از سازمان 
مدیریت می شوند. مدیر شبکه نسیم در ادامه 
درباره گرانقیمت بودن برخی برنامه ها یادآور 
شد: برخی از برنامه های ما این چنین است که 
با حامیان مالی پیش می رود که به دلیل وجود 
برخی برندها امکاناتی را فراهم کرده اند. ما از آنها 
به نوعی حمایت می کنیم چون از تولیدکنندگان 
داخلی حمایت می کنند. با آنها همراهی صورت 
می گیرد و بخشی از هزینه ها را هم به عهده 
می گیرند. اما شبکه طبق عرف و قرارداد سازمان 
پیش می رود و رقم غیر عرف نمی دهد. وی در 
پایان درباره ساخت برخی برنامه های موازی در 
شبکه ها عنوان کرد: برنامه هایی که موفق هستند 
تکرار می شوند ما هم در شبکه نسیم این کار را 
انجام می دهیم و از موفقیت ها استفاده می کنیم 

دیگران هم طبیعتا این کار را انجام می دهند.

 »پیتر بروک« 
پیمانجبلی:از دنیا رفت

نقد سریال خانگی تایید و تکذیب ندارد
رئیس صداوسیما درباره انتقاد به برخی بخش های 
سریال های خانگی بیان کرد که این موضوع احتیاجی به 
تایید و تکذیب هم ندارد و نگرانی های جامعه در این حوزه 
مشخص است. پیمان جبلی گفت: سیاست ما این است 
که حداکثر تلاش خود را به کار بگیریم؛ هم برای تقویت 
رسانه ها و هم برای تسهیل عملیات حرفه ای شان که اگر به 
تغییر ساختار و قدرت مانور بیشتر نیاز باشد حتما این کار 
را خواهیم کرد. وی درباره سریال های نمایشی اظهارکرد: 
درباره سریال ها باید در حوزه نمایشی بیشتر توجه شود و 
برای ساخت سریال از طرح و ایده تا شکل گیری داستان 
و فیلمنامه مبتنی بر نیاز جامعه موثرتر کار کنیم. جبلی 
در پاسخ به سوالی درباره روند تولید سریال ها و اینکه 
گفته می شود بیشتر آثار متوقف هستند، افزود: بررسی 
طرح ها و فیلمنامه ها و طرح های نمایشی که ارائه می شود 
براساس نیازهای سازمان و نیازهایی که صورت می گیرد 
ادامه دارد. ما همزمان در حال بهینه سازی فرآیند تولید 
و ادامه فعالیت تولید نمایشی هستیم. هم باید فرآیند 
را به گونه ای اصلاح کنیم که کارآمدتر شود و تولیدات 
بهتر و جذاب تر شود و در عین حال باید به تعهد آنتن 
توجه کنیم که دچار کمبود اثر روی آنتن نشویم. وی در 
پاسخ به اینکه تایید می کند که غیراز سیمافیلم شوراهای 
دیگری برای روند تولید سریال راه اندازی شده اند؟ ادامه 
داد: همان طور که گفتم ما در حال بررسی و نهایی کردن 
فرآیند تولید هستیم به گونه ای که کارآمدی حوزه تولید و 
برنامه سازی را در سازمان از جمله حوزه نمایشی را تقویت 
کند. وی درباره تغییر تهیه کننده سریال »موسی)ع(« 
عنوان کرد: حضور آقای »رضوی « نفس تازه ای را به این 
پروژه خواهد داد و امیدواریم با حضور او به لحاظ اجرایی 
پروژه تسریع و تقویت شود و به لحاظ غنایی محتوا هم 
امیدوارم حضورشان کمک کند. رئیس صداوسیما درباره 
سریال های شبکه خانگی و انتقادی که چندی پیش در 
یکی از دانشگاه ها به محتوای این سریال ها داشت؛ تصریح 
کرد: اگر در فضای رسانه ای جست وجو کنید مصداق های 
نگرانی های جامعه مشخص است. من بازهم تاکید می کنم 
که وظیفه ما به عنوان صداوسیما و وظیفه ای که قانون بر 
عهده ما گذاشته است، نظارت بر تولید و پخش آثار شبکه 
نمایش خانگی است. این وظیفه قانونی است که حتما 
به آن عمل می کنیم. البته وظیفه ما فقط مدیریت خط 
قرمزی محتوای سریال ها و حوزه نمایش خانگی نیست و 
امیدواریم محتوای خط سبزی را هم برای فعالان نمایش 
خانگی تبیین کنیم. ما در این حوزه به پلتفرم هایی که 
دغدغه فرهنگ دارند نه تنها احترام می گذاریم بلکه 
کمک کرده و حمایت جدی هم داریم. وی در پایان 
درباره آگهی های بازرگانی عنوان کرد: پیش از این گفته ام 
و نیازی به تکرار نیست تبلیغات بازرگانی را جزو یک 
منظومه مهم در فرهنگسازی تلقی می کنیم و نگاهمان 
به پیام بازرگانی فقط درآمدزایی برای سازمان نیست 
بنابراین حساسیت ما روی این حوزه به عنوان جزئی از 

یک پازل فرهنگی است.

 لیلی رشیدی
 در نمایش »پدر« 

محمدرضاخوشرو؛مدیرشبکهنسیم:

»سروش صحت« ممنوع الکار نیست

لیلی رشیدی در نمایش »پدر« 
به کارگردانی آروند دشت آرای به 
ایفای نقش می پردازد. رشیدی در 
خود  بازیگری  تجربه  جدیدترین 
بر صحنه تئاتر با نمایش »پدر« به 
طراحی و کارگردانی آروند دشت آرای 
روی صحنه می رود. این اولین تجربه 
همکاری رشیدی و دشت آرای در 
عرصه تئاتر است. رضا کیانیان بازیگر 
با سابقه سینما، تئاتر و تلویزیون نیز در 
این نمایش به ایفای نقش می پردازد. 
»پدر« نوشته فلوریان زلر جدیدترین 
کار کمپانی فیلم و هنرهای اجرایی 
»ویرگول« است. »پدر« این روزها 
تمرین های خود را برای آغاز اجرای 
عمومی در شهریور سالجاری سپری 
می کند. بــه زودی اســامی دیــگر 

بازیگران و عوامل اعلام می شود.

محمدفیلی:
 فیلمنامه عنصر اساسی

 یک اثر است
یک بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون 
گفت: فیلمنامه عنصر اصلی و پایه اساسی و 
اصلی یک فیلم و سریال است، اگر فیلمنامه 
خوب نباشد کارگردان و بازیگران هر قدر 
هم تلاش کنند نمی توانند به موفقیت 
چشمگیری برسند. محمد فیلی ادامه 
داد: من در حال حاضر چند پیشنهاد در 
بهار سالجاری داشته ام و در حال مطالعه 
فیلمنامه های آنها هستم تا به امید خدا 
بتوانم برای حضور در آنها آماده شوم. وی 
در همین رابطه ادامه داد: طی سال های 
گذشته تعداد آثاری که به من پیشنهاد 
شده بسیار زیاد بوده است، اما بسیاری از 
نقش ها برایم جذابیت ویژه ای نداشتند و از 
سویی تکرار در کارنامه کاری ام محسوب 
می شدند به همین دلیل از پذیرفتن آنها 
معذور بودم. فیلی درباره المان های انتخاب 
نقش اضافه کرد: از نظر من با توجه به 
سال ها فعالیت در عرصه بازیگری نقش 
باید برایم نکته جذاب و تازه ای داشته باشد 
که پیش تر تجربه نکرده باشم. باید بتوانم 
با کاراکتر ارتباط برقرار کنم و بدانم که 
مخاطب از تماشای آن لذت می برد. محمد 
فیلی در همین راستا تاکیدکرد: نکته مهم 
آنجاست که مردم از بازیگران توقع دارند، 
وقتی شما در آثار متفاوتی بازی می کنید، 
مخاطب قبول نمی کند که به راحتی یک 
نقش کم اثر و کمرنگ را بازی کنید، منظور 
من مترکردن نقش نیست اما می گویم اگر 
نقشی حتی یک سکانس هم دارد باید در 
فیلمنامه موثر باشد نه اینکه با حذف آن 
هیچ اتفاقی نیفتد. وی در همین رابطه 
تصریح کرد: معمولا در سینما نقش های 
مهمی برای سنین من نوشته نمی شود، 
اکثر نقش ها پدر و پدربزرگ هستند که 
کیفیت حضورشان در اثر به قول معروف 
گذری است، به این صورت که اگر کاراکتر 
را حذف کنیم یا آن را به یک نابازیگر بدهیم 
تفاوتی ایجاد نمی کند. به همین دلیل است 
که من در سینما کم کار هستم و ترجیح 
می دهم سریال کار کنم. فیلی به مشکل 
همیشگی نبود فیلمنامه اشاره کرد و افزود: 
فیلمنامه عنصر اصلی و پایه اساسی و اصلی 
یک فیلم و سریال است، اگر فیلمنامه 
خوب نباشد کارگردان و بازیگران هر قدر 
هم تلاش کنند نمی توانند به موفقیت 
چشمگیری برسند اما اگر از همان ابتدا 
فیلمنامه خوب باشد، کارگردان دستش باز 
بوده و قدرت خلق کاراکتر به بازیگران داده 
می شود. بازیگر فیلم سینمایی »خروج« 
افزود: به نظر من وقت آن رسیده تا به دنبال 

فیلمنامه نویسان تازه نفس باشیم.

کارگردان بریتانیایی الاصل که 
جوایز تونی و امی را در کارنامه داشت 
شهرتی  نمایشی اش  آثار  برای  و 
جهانی داشت درگذشت. پیتر بروک 
کارگردان بریتانیای در ۹۷ سالگی از 
دنیا رفت. مرگ بروک توسط ناشر 
قدیمی آثارش تایید شد. یکی از 
آخرین آثار این کارگردان سرشناس 
نمایش »زندانی« بود که او آن را 
نوشت و در پاریس و در تئاتر ملی 
لندن روی صحنه برد. این نمایش را 
وی وقتی ساخت که ۹۲ ساله بود. وی 
برای کارگردانی »پروژه طوفان« به 

سرخط اخبار نمایشی بدل شده بود.

همایون اسعدیان، سخنگوی شورای صنفی 
نمایش از اکران 3 فیلم جدید از چهارشنبه این 
هفته خبر داد. اسعدیان درباره خروجی جلسه 
شورا برابر با ۱۲ تیرماه گفت: در جلسه مصوب 
کارگردانی  به  »بازیووو«  فیلم سینمایی  شد 
امیرحسین قهرایی به سرگروهی پردیس کورش، 
»تی تی« ساخته آیدا پناهنده در پردیس ایران مال 
به  به کارگردانی مجید صالحی  و »پیتوک« 
سرگروهی مگامال از چهارشنبه این هفته ۱۵ 
تیرماه به نمایش درمی آید. وی با اشاره به قیمت 

بلیت سینما  بیان کرد: قیمت  بلیت سینماها 
تغییر نمی کند اما براساس یک توافق مشترک با 
تهیه کننده و سینماداران در سانس هایی امکان ارائه 
بلیت شناور وجود دارد. فیلم »پیتوک« نخستین 
تجربه سینمایی سید مجید صالحی در جایگاه 
کارگردان است. این اثر در ابتدای مهرماه ۱3۹۸ 
کلید خورد. مهتاب کرامتی، هادی حجازی فر و 
احسان بذلی بازیگران سه نقش اصلی فیلم هستند. 
»بازیووو« داستان ماپان مخترع بازی ها و خالق 
سرزمین بازیووو است که برای نجات سرزمینش از 

چنگال سیلوس به دنبال پیداکردن قهرمانی از میان 
بچه هاست، اما ژوبین پسربچه دست و پا چلفتی 
بدترین انتخاب ممکن برای این کار است. پژمان 
بازغی، برزو ارجمند، محمد رضا هدایتی، لیندا 
کیانی، سحر ذکریا، مجید افشاری و رضا شفیعی جم 
با همراهی بازیگران کودک: ایلیا نصرالهی، هلیا 
صمدزاده، آرین دهقان نژاد، محمدهادی جعفری، 
حنانه آجرلو، فربد احمدی، ویهان معراجی در 
این فیلم نقش آفرینی کرده اند.  »تی تی« درباره 
زنی معروف به »تی تی خُله« است که می خواهد 
بشریت را نجات دهد و آشنایی او با یک استاد 
فیزیک، ماجراهای تازه ای در زندگی اش به وجود 
می آورد. الناز شاکردوست، پارساپیروزفر و هوتن 

شکیبا بازیگران اصلی این فیلم سینمایی هستند.

ارکستر سموفنیک تهران به رهبری حامد 
گارسچی در تالاروحدت به صحنه می رود. 
حامد  رهبری  به  تهران  سمونیک  ارکستر 
گارسچی پنج شنبه و جمعه 3۰ و 3۱ تیرماه 
ساعت ۲۱و3۰ در تالاروحدت به صحنه می رود. 
اجرای  این  فلوت  سولیست  غلامی  مهرداد 
ارکستر سمفونیک است. اورتور جیبسی بارون 
با آهنگسازی یوهان اشتراوس، قطعه برای 

فلوت و ارکستر با آهنگسازی حسین ناصحی و 
سمفونی شماره ۸ آنتونن دورژاک در سل ماژور، 
اپوس ۸۸، 3 قطعه ای است که توسط ارکستر 
سمفونیک نواخته خواهد شد. حامد گارسچی، 
متولد تهران و دانش آموخته رهبری ارکستر در 
دانشگاه موسیقی شهر کلن آلمان، تحصیلاتش 
را زیرنظر اساتیدی همچون میشائیل لوییک، 
نیکلاس پاسکه، آلکساندر رومپف، فیلیپ آنتره 

مان و کورت مازور ادامه داد. وی در دوران تحصیل 
با ارکسترهای متعددی در آلمان، مجارستان و 
بلغارستان همکاری کرده است. نامزدی دریافت 
جایزه مسابقه رهبری ارکستر آلمان در سال 
۲۰۱۷ و کسب مقام پنجم در مسابقه رهبری 
ارکستر آنتال دوراتی در کشور مجارستان، رهبری 
ارکستر جوانان و تسالار، رهبری ارکستر در 
 Music festival Klassike فستیوال های
Dage Danmark  و... دیگر سوابق گارسچی 
هستند.علاقه مندان می توانند بلیت این کنسرت 

را از سایت ایران کنسرت تهیه کنند.

همایوناسعدیان:

۳فیلمجدیدبهسینماهامیآیند

ارکسترسمفونیکتهرانرویصحنهمیرود


